
Referat lokalrådsmøde den 2. november 2017 

Alle fremmødt. Mette Degn, Linå deltog i mødet. Lars Purr fra skolebestyrelsen deltog i mødets første halve time. 

 Kort præsentation af alle. 

 Referatet fra oktobermødet godkendt. 

 Lars Purr fremlagde problematikken omkring trafiksikkerheden ved Dybdalen. Der arbejdes på at lade 

cykelstien fortsætte fra Rødegaard sådan, at den fortsætter ad det gamle jernbanespor frem til rundkørslen 

ved Smingevej. Passagen af Dybdalen kan løses med en tunnel under vejen. Det ville løse et stort 

trafiksikkerhedsproblem for de ”bløde” trafikanter. Derudover arbejdes på et fodgængerfelt ved skolen samt 

fartdæmpning af Møllegårdsvej, der kunne være i stil med den, der er i Sorring. Det hele handler om at gøre 

skolevejen sikker for eleverne. Passagen over Møllegårdsvej skal også medtænkes. Majken kunne fortælle 

om store problemer med at komme over vejen på bestemte tidspunkter. 

 Lokalrådet fandt tankerne gode og helt i overensstemmelse med lokalrådets tanker og ønsker. Der arbejdes 

på at holde hinanden orienteret om arbejdet med forbedring af trafiksikkerheden. Det gælder om at arbejde 

sammen forældregruppe, skolebestyrelse og lokalråd. Lars talte også om muligheden for at lave en 

underskriftindsamling, hvis det skulle vise sig nødvendigt. Ulla fra lokalrådet går ind i den arbejdsgruppe, 

Lars omtalte, og Marcus sender et brev fra lokalrådet. 

 Flemming nævnte, at der ligger et færdigt udkast til et tunnelanlæg. 

 Marcus lægger det nye lokalråd med suppleanter på hjemmesiden og indsender til kommunen. 

 Knud omtalte fartkontroller på Møllegårdsvej. Fra kl. 15 til 21 var der ca. 2200 biler. Trods 50 km. Skiltning 

havde politiet sat grænsen ved 59 km. Alligevel kørte op mod 5 % for hurtigt. 

 Lokalrådet gik ind for at følge Ullas tænkning om at trafikken gennem byen bliver på byens betingelser og 

ikke på bilernes. 

 Der blev kort fulgt op på balladen omkring en Linå borgers forsøg på at få folk i Linå til at fravælge et 

lokalrådssamarbejde med Resenbro. Rune fortalte om et møde han og Sune havde haft med denne Linå 

borger. Ingen løsning der. Sune mente, at der på sigt skulle arbejdes for et selvstændigt lokalråd i Linå. Det 

kommende lokalråd tager stilling til et eventuelt navneskifte på vores fælles lokalråd. 

 Jette fortalte, at der er givet tilladelse til infostandere på Linå torv. Flot skitse sendt til teknik og miljø. Brev 

sendes til nærdemokratiudvalget om tilskud på 3.000 kr. til opsætningen. Jette arbejder på en infofolder om 

Linå. Ingrid har haft korrespondance ved den ”uplejede” købmandsgrund og vil opfordre til, at der bliver sat 

et tydeligt ”Til salg” skilt på grunden. 

 Rune videresender et nyligt infobrev om fjernvarmen, så det kan komme på hjemmesiden. 

 Den nye bro er indviet. Ulla videresender gode billeder fra det flotte arrangement, der lægges på facebook. 

Ulla giver status fra seneste nærdemokratikonference på møde efter jul. 

 Erik har fået kommunen til at ordne træer og asfalt på Dybdalen. Der arbejdes på sti gennem skoven til 

skolen. 

 Flemming orienterede om mandeklubbens indvielse af et større telt ved Rødegaard. Marcus fortalte, at det 

var en fejl, at motorbanen ikke var fjernet fra  Kommuneplanen  på nettet. Gry og Anne‐Mette har 

bekræftet, at det bliver fjernet fra teksten. 

 Vi har fået 2.000 kr. af nærdemokratiudvalget. Status er dermed 9.778 kr. i banken.  

 Facebook og web: Der begynder at komme god aktivitet på facebook‐ siden. 

 Næste møde: Torsdag den 7. december kl. 17.00 hos Erik Jensen på Skærbækvænget. Erik og Birgitte 

sørger for go’ forplejning. Husk at melde afbud hvis du IKKE kan komme. 

Referenter:  Kalle de første 8 dots, Marcus øvrige dots. 

Den 10. november 2017.  


